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Protokół Nr LII/14 

sesji Rady Gminy Korytnica 

z dnia 29 kwietnia 2014 r. 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecny usprawiedliwiony: Piotr Świętochowski. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

P. Stanisław Komudziński – Wójt Gminy 

P. Bonifacy Choszczyk – Radca Prawny 

P. Ewa Jaczewska – Kierownik GOPS 

P. Grażyna Chrupek – Dyrektor GZEASz 

I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Węgrowie podinsp. Andrzej Styrczula 

Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Węgrowie 

asp. szt. Sławomir Skonieczny 

Sesja odbyła  się w Urzędzie Gminy w Korytnicy.  

Sesji przewodniczyła Jadwiga Jaczewska – Przewodnicząca Rady Gminy.  

 

Punkt  1.  

Otwierając sesję P. Jadwiga Jaczewska powitała wszystkich zebranych i na 

podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Punkt 2. 

P. Przewodnicząca odczytała następujący porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku sesji. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta o realizacji zadań. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Omówienie stanu bezpieczeństwa na terenie Gminy Korytnica. 

7. Informacja do oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy 

Korytnica. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze oraz w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
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pedagoga, logopedy obowiązujących w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Korytnica. 

10. Zapoznanie z pismem w sprawie przebudowy mostu na drodze gminnej we wsi 

Wielądki.  

11. Zapoznanie  z pismem Wojewody Mazowieckiego w sprawie skargi mieszkańców 

wsi Roguszyn. 

    12. Wolne wnioski. 

  13. Zamknięcie obrad.  

 

P. Przewodnicząca zapytała czy są inne propozycje do otrzymanego porządku 

obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do odczytanego porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednogłośnie – 14 głosami „za”. 

 

Punkt 3. 

P. Przewodnicząca zaproponowała, aby protokół z poprzedniej sesji przyjąć bez 

odczytywania. Nadmieniła, że jest on do wglądu na sali obrad. Można z nim się 

zapoznać w Urzędzie Gminy oraz na stronie BIP. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosami „za”. 

 

Punkt 4.  

P. Wójt powiedział, że jesteśmy już po przetargu na Rabiany i Połazie 

Świętochowskie. Wprowadziliśmy wykonawcę na roboty, czekamy na odpowiedź ze 

Starostwa w sprawie Jaczewa. W najbliższych dniach powinno zostać to 

rozstrzygnięte i będziemy mogli przystępować do przetargu. Na przyszłej sesji 

będziemy musieli przyjąć plan budowy dróg na ten rok, żeby porozdzielać pieniądze 

na drogi. Jak wszyscy pamiętamy w styczniu zamuliła się studnia w Leśnikach, która 

zaopatrywała w wodę  18 wsi. Na dzień dzisiejszy woda jest zabezpieczona. Należy 

dokonać drugiego odwiertu, żeby nie doszło znów do takiej sytuacji. Mamy już 

zrobiony projekt geologiczny, który czeka na zatwierdzenie w Starostwie. W miesiącu 

maju powinniśmy ruszyć z pracami, ponieważ taki odwiert wykonuje się w granicach 

około3 tygodni. Przygotowujemy projekty organizacyjne na następny rok szkolny. 

Oświata stanowi 50% naszego budżetu. Dużo pieniędzy musimy dokładać do 

nauczania a dzieci muszą się uczyć. Zostały załatane dziury na drogach gminnych.  
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Punkt 5.  

Radna Dorota Wasowska zapytała kiedy będą stawiane wiaty przystankowe. 

P. Wójt odpowiedział, że na następnej sesji będziemy porządkować fundusze na 

działania. 

 

Punkt 6. 

I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Węgrowie podinsp. Andrzej Styrczula 

powiedział, że analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego obejmuje rok 

2013 w odniesieniu do roku 2012. W roku 2013 zanotowano wzrost wykrywalności w 

7 kategoriach przestępstw. Największym problemem są nietrzeźwi kierujący gdzie 

zanotowano pewien wzrost, natomiast w pozostałych kategoriach spadek ilości 

przestępstw. Wykrywalność jest na poziomie 81,5% stosunkowo wysoka w 

porównaniu do 2012roku  76%. Najbardziej uciążliwym przestępstwem dla 

mieszkańców gminy Korytnica są włamania, w 2013 roku odnotowano 19 włamań. 

Zwiększona została ilość kontroli prewencyjnych. Nastąpił lawinowy spadek 

kradzieży pojazdów, w 2012 roku było 6 takich przypadków natomiast w 2013 już 

tylko 1. Została opracowana mapa zagrożeń, która wymaga tytanicznej pracy wielu 

policjantów. Kolejna kategoria uszkodzenia mienia w 2012 roku odnotowano 6 

zgłoszeń a w roku ubiegłym 5. Kolejna kwestią jest znęcanie, alimenty i przemoc w 

rodzinie. W 2013 roku odnotowano spadek ale chcielibyśmy zwrócić uwagę na 

pewną rzecz. Przemoc w rodzinie stała się poważnym problemem. Wiele instytucji 

jest zaangażowanych w walkę z tego typu przestępczością. Organizowane są 

spotkania i szkolenia w tym temacie, aby pomóc pokrzywdzonym osobom. Kolejnym 

tematem są wypadki drogowe, odnotowano spadek w tej kategorii, w 2013 roku były 

tylko 3 takie zdarzenia. Ostatnim zagadnieniem są nietrzeźwi kierujący. W 2012 roku 

było ich 27 natomiast w 2013 roku już 39. Jest to nasza wspólna sprawa abyśmy 

podejmowali działania w celu ograniczenia liczby nietrzeźwych kierujących na 

naszych drogach. Jeżeli nietrzeźwy wsiada za kierownicę to staje się potencjalnym 

przestępcą, zabójcą. Należy zwracać na to szczególna uwagę. Ten problem jest 

wszędzie. Przestępstw ogółem odnotowano 145, najwięcej było nietrzeźwych 

kierujących tj.39. Kolejną rzeczą na którą nałożyliśmy ogromny nacisk jest 

profilaktyka. Cyklicznie powracamy do przestępstwa oszustw na „wnuczka”, czy 

handel obwoźny. Apeluję, aby zwracać na to szczególną uwagę. Osoby starsze czy 

samotne są najbardziej zagrożone na tego typu oszustwa. Następną istotną kwestią 

jest przestępczość nieletnich.  
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Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Węgrowie 

asp. szt. Sławomir Skonieczny powiedział, że w gminie Korytnica funkcję 

dzielnicowego pełni mł. asp. Krzysztof Gierej, który obecnie przebywa na zwolnieniu 

lekarskim. Jest to dzielnicowy, który aktywnie angażuje się w problemy 

społeczeństwa. Człowiek, któremu można zaufać, dać wiarę. Dzielnicowy Krzysztof 

Gierej został wybrany w 2013 roku jako najlepszy dzielnicowy powiatu. Chciałbym 

złożyć podziękowania za pieniądze, które zostały przekazane na zakup kamizelek 

odblaskowych. Zostały one rozdane w szkołach. Na pewno poprawi to stan 

bezpieczeństwa na drogach. W ubiegłym roku zostało ujawnionych 39 nietrzeźwych 

kierujących co nie oznacza, że nie było ich więcej. Jako naczelnik wydziału prewencji 

objąłem szczególną troską plan zapobiegania przestępczości w 7 kategoriach. 

Kierujemy służby ze strażą leśną, rybacką. Prowadzimy kontrolę punktów skupu 

złomu. Przyjmowanie rzeczy pochodzących z nielegalnego źródła jest 

przestępstwem paserstwa. Jesteśmy społeczeństwem, które musi zmienić swoją 

mentalność w stosunku do nieletnich. Należy wpajać od najmłodszych lat prawidłowe 

postawy. Wielką role w tej kwestii odgrywają placówki oświatowe. Od najmłodszych 

lat powinniśmy wpajać prawidłowe zachowania na drodze i ruchu drogowym. 

Kolejnym tematem jest cyberprzemoc, czyli nękanie za pomocą różnego rodzaju 

narzędzi internetowych poprzez nieletnich , młodzież. Często dzieci siedzą po wiele 

godzin przed komputerem co powoduje tego typu zachowania. To jest bardzo ważny 

problem. 

Sołtys wsi Wypychy Józef Zalewski powiedział, że ma problem ze świadkami 

Jehowymi, ponieważ są bardzo nachalni i nie wie co z tym zrobić. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Węgrowie 

asp. szt. Sławomir Skonieczny powiedział, że sprawa zostanie przekazana 

dzielnicowemu. 

 

Punkt 7.  

P. Przewodnicząca poprosiła Panią Ewę Jaczewską o przedstawienie informacji do 

oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Korytnica. 

P. Ewa Jaczewska odczytała informację do oceny zasobów pomocy społecznej na 

rok 2013 dla Gminy Korytnica. 
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Punkt 8. 

P. Przewodnicząca poprosiła Panią Grażynę Chrupek o odczytanie projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

Pani Grażyna Chrupek odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2014 rok. 

P. Przewodnicząca zapytała czy pomoc materialna jest w szkołach podstawowych i 

gimnazjum. 

P. G. Chrupek odpowiedziała, że jest w każdej placówce. 

P. Przewodnicząca zapytała czy jest to jednorazowa pomoc czy miesięczna. 

P. G. Chrupek odpowiedziała, że wypłaty są w listopadzie i maju, a wnioski sa 

składane we wrześniu. 

Poddana pod głosowanie uchwała Nr LII/249/14 Rady Gminy Korytnica z dnia  

29 kwietnia 2014 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok, została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Punkt 9. 

P. Przewodnicząca poprosiła Panią Grażynę Chrupek o odczytanie projektu uchwały 

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz 

w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć pedagoga, 

logopedy obowiązujących w szkołach prowadzonych przez Gminę Korytnica. 

Pani Grażyna Chrupek odczytała projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i 

rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć pedagoga, logopedy obowiązujących w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Korytnica. 

P. Przewodnicząca zapytała czy ujęto dużo godzin dyrektorom. 

P. G. Chrupek odpowiedziała, że dyrektorom godziny zostały obniżone. 

Radny Piotr Sokulski zapytał, czy wynagrodzenie nauczycieli uległo zmianie.  

P. G. Chrupek odpowiedziała, że nic się nie zmieniło. 

Poddana pod głosowanie uchwała Nr LII/250/14 Rady Gminy Korytnica z dnia  

29 kwietnia 2014 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok, została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 
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Punkt 10. 

P. Przewodnicząca odczytała pismo w sprawie przebudowy mostu na drodze 

gminnej we wsi Wielądki. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że jest to sprawa, której dzisiaj nie rozwiążemy.  

P. Judyta Jasińska powiedziała, że prosi aby tą drogę zrobić. Są przeznaczane 

środki na drogi dojazdowe do pól czy imprezy kulturalne. Gdyby Pan Wójt okazał 

dobrą wolę na taki krótki odcinek drogi, myślę, że znalazł by pieniądze. Sytuacja jest 

tragiczna, stanowi ona zagrożenie dla zdrowia i życia mojej córki, która jest 

niepełnosprawna w stopniu znacznym. Zdarzają się nieprzewidziane nagłe sytuacje 

w jej funkcjonowaniu. Ten odcinek drogi, mostek powinien być naprawiony bo może 

on uniemożliwić dojazd choćby do placówki medycznej. Bardzo proszę, żeby Pan 

Wójt pochylił się nad tą sprawą i zrozumiał moją sytuację. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że wnioskuje aby przekazać tą sprawę do Komisji 

Rolnictwa, aby tą sprawę przedyskutować. 

Radny Łukasz Wielądek powiedział, że Komisja Rolnictwa rozpatrywała już jedno 

pismo w podobnej sprawie i jako Komisja nie możemy zająć stanowiska. Na 

następnej sesji ma być ustalany plan remontu dróg i wtedy można zająć się tą 

sprawą jako cała Rada.  

P. Przewodnicząca powiedziała, że proponuje aby sprawą zająć się na komisji gdy 

będą planowane drogi. Zapytała, kto jest za wnioskiem aby tą sprawą zająć się na 

następnej Komisji. 

Poddany pod głosowanie wniosek o rozpatrzenie pisma w sprawie przebudowy 

mostu na drodze gminnej we wsi Wielądki został przyjęty 14 głosami „za”. 

 

Punkt 11. 

P. Przewodnicząca odczytała pismo Wojewody Mazowieckiego w sprawie skargi 

mieszkańców wsi Roguszyn. 

P. Wójt powiedział, że jeśli chodzi o państwa Rojków to wiem, że tacy ludzie 

mieszkają w Roguszynie i nigdy żadnych kontaktów z nimi nie utrzymywałem. 

Budynek remizy OSP jest własnością straży nie wsi. Zarząd straży decyduje o tym na 

co będzie to wykorzystane. Wszystkie remizy, które są teraz remontowane są 

własnością straży. Jeśli chodzi o sklep, jest on tam już od około 20 lat i nikomu do tej 

pory nie przeszkadzał. Jeśli chodzi o czynsz, to rozmawiałam z prezesem i zarządem 

straży. Z tego co wiem, to jest otwarte konto w banku spółdzielczym i na to konto 

wpływają wpłaty od Pana Rojka. Została zawarta umowa ze strażą już dawno temu, 
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obecnie podpisano aneks zwiększający kwotę zapłaty. Ja nie zawierałam umowy na 

sklep  z Panem Rojkiem jako gmina. Umowę zawarł zarząd straży.  

P. Mecenas powiedział, że skargi na organy gminy co do zasady rozpatruje Rada. 

Zgodnie z przepisami kpa, które rozpoczynają się artykułem 221 i kończą się na 

artykule 240. Zgodnie z artykułem 237 ustępem 3 o sposobie załatwienia skargi 

zawiadamia się skarżącego. Skoro skarga jest anonimowa to nie wiadomo od kogo 

pochodzi. Nie możemy tego przepisu spełnić. Artykuł 226 kpa. upoważnił Rade 

Ministrów do wydania Rozporządzenia Wykonawczego. Zgodnie z Rozporządzeniem 

Wykonawczym do tego artykułu Rada Ministrów postanowiła, że skargi anonimowe 

pozostawia się bez rozpatrzenia. W tej sytuacji wydaje mi się, że najlepszym 

załatwienia tego problemu jest skierowanie pisma do Komisji. Komisja powinna 

przyjrzeć się temu. Jeżeli podzieli mój pogląd, że skarga powinna pozostać bez 

rozpatrzenia to Komisja powinna przygotować projekt uchwały na następną sesję, że 

pozostawia się skargę bez rozpatrzenia i na tym sprawa się kończy. Natomiast jeżeli 

Ci, którzy napisali tę skargę zdecydują się na podanie swoich danych osobowych 

wtedy Rada się zajmie załatwieniem skargi.  

P. Przewodnicząca zgłosiła wniosek formalny o przekazanie skargi do rozpatrzenia 

Komisji Rewizyjnej. 

Poddany pod głosowanie wniosek o przekazanie skargi do rozpatrzenia Komisji 

Rewizyjnej został przyjęty 13 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Radny Adam Kowalczyk zapytał czy sklep jest własnością Pana Rojka. 

P. Wójt powiedział, że jest to wynajęte pomieszczenie w budynku remizy. Remiza 

jest własnością straży, gmina nie może zawrzeć umowy bo nie jest właścicielem. 

Właścicielem jest straż, która zawarła umowę z Panem Rojkiem i teraz sporządzono 

aneks do tej umowy zwiększający wysokość czynszu. 

Pani sołtys wsi Roguszyn Piwowarczyk Danuta powiedziała, że rozmawiała z 

mieszkańcami w sprawie tej skargi i zadecydowaliśmy razem ze strażakami, że 

zwołamy zebranie wiejskie. Takie zebranie odbyło się 27 kwietnia w remizie OSP o 

godz.15. W zebraniu uczestniczyło 43 osoby. Pani sołtys odczytała protokół z w/w 

zebrania wiejskiego. 

 

Punkt 12. 

P. Wójt powiedział, że w naszej gminie jest uchwalony fundusz sołecki. Są to duże 

pieniądze w skali gminy. W każdej miejscowości mieszkańcy określają na co maja 

być przeznaczone te pieniądze. Teraz dodatkowo przychodzą mieszkańcy i mówią, 
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że mają dodatkowe potrzeby. My musimy tak gospodarować pieniędzmi żeby 

wszystko załatwić najważniejsze rzeczy. Nasza gmina liczy 41 miejscowości, jest to 

bardzo dużo. Dochody z podatku rolnego wynoszą 760 tysięcy złotych w skali roku z 

czego 400 tysięcy jest to fundusz sołecki. Czyli mieszkańcy odbierają swoje 

pieniądze. Pieniądze wracają do waszych miejscowości. Potrzeb jest bardzo dużo. 

Natomiast pieniędzy nie mamy aż tak dużo żeby wszystko w jednym roku załatwić. 

Do oświaty dokładamy 2,5 mln złotych. Proszę aby przy funduszu sołeckim 

zastanowić się które potrzeby należy w bieżącym roku załatwić. 

P. Judyta Jasińska powiedziała, że na zebraniu wiejskim rozmawiała z mieszkańcami 

o przebudowie mostku. Ale mieszkańcy zdecydowali ogrodzić sadzawkę, ponieważ 

jest położona przy drodze publicznej i bywa tak, że samochody mogą wpaść w 

poślizg wprost do sadzawki. To tez jest pilna sprawa. Ale nie można jednej potrzeby 

załatwiać drugą. Bo są dwa niebezpieczeństwa. 

Sołtys wsi Decie Pani Hanna Roguska powiedziała, że ostatnio zgłaszała sprawę 

odnośnie wysypiska śmieci ale nic do tej pory się nie zmieniło. 

P. Wójt powiedział, że teraz już mamy pracownika i będziemy to robili. 

Sołtys wsi Stary Świętochów Świętochowska Iwona powiedziała, że nadal nie są 

zasypane dołki we wsi. 

P. Wójt powiedział, że teraz będą remontowane drogi. 

Radna Dorota Wąsowska i Radny Krzysztof Wasikowski opuścili salę obrad. 

Przedstawicielka Stowarzyszenia „Stop Wiatrakom w gminie Korytnica” Krystyna 

Zaboklicka zapytała czy Radni mogę powiedzieć jaka była treść uchwały i jakie mogą 

być skutki jej podjęcia. 

Radny Karol Owsianka powiedział, że uchwała jest zamieszczona w BIPie. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że wpłynął do niej wniosek 8 radnych, żeby zwołać 

szybko sesje i te uchwały uchylić. Jakie będą skutki to nie wiem. 

Przedstawicielka Stowarzyszenia „Stop Wiatrakom w gminie Korytnica” Krystyna 

Zaboklicka zapytała czy ta uchwała blokuje budowę przyłączy energetycznych i 

światłowodowych. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że nie wie. 

Przedstawicielka Stowarzyszenia „Stop Wiatrakom w gminie Korytnica” Krystyna 

Zaboklicka zapytała w jakiej odległości od rurociągu firma przewidziała lokalizację 

wiatraków. 

P. Wójt powiedział, że jest określona strefa ochronna rurociągu i to zostało 

zachowane. 



9 

 

Przedstawicielka Stowarzyszenia „Stop Wiatrakom w gminie Korytnica” Krystyna 

Zaboklicka zapytała czy Radni mają wiedze na temat przebudowy sieci melioracyjnej 

w związku z planowaną budową turbin wiatrowych. 

P. Wójt powiedział, że nie ma żadnych prac projektowych w naszej gminie odnośnie 

drenowania. Na chwilę obecną aby uzyskać zgodę na drenowanie nie jest takie 

proste. Rolnicy muszą ponosić odpłatność za drenowanie i wyrazić na to zgodę. 

Radny Andrzej Giers zapytał co ma jedno do drugiego. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że inwestor z radnymi nie rozmawiał na temat 

drenacji. 

P. Judyta Jasińska powiedziała, że dotarły do niej informacje, że będzie przebudowa 

bądź zupełna likwidacja niektórych urządzeń melioracyjnych. Są już decyzje 

administracyjne w tym kierunku, dotarły już do Wójta Gminy Korytnica i na pewno 

Wójt to w dokumentach ma. 

P. Wójt zapytał, kto te decyzje mógł wysłać. 

P. Judyta Jasińska odpowiedziała, że Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń 

Wodnych.  

P. Wójt powiedział, że nie dotarła żadna taka decyzja. Drenowanie czyli odwodnienie 

pól nie może robić każdy komu się tak podoba.   

Sołtys wsi Decie Hanna Roguska powiedziała, że jeżeli ktoś uszkodzi nasze 

urządzenia to my jako rolnicy będziemy poszkodowani. 

Radna Iwona Roguska opuściła salę obrad. 

P. Wójt powiedział, że jeżeli inwestor wchodzący na daną inwestycję uszkodzi 

drenowanie to jest zobowiązany do usunięcia szkody. A Spółki Wodne powinny 

bardziej zająć się konserwacją urządzeń melioracyjnych na terenie gminy Korytnica. I 

Pani jako przedstawiciel Spółki Wodnej powinna pamiętać, że w rowach 

melioracyjnych rosną drzewa, które nie były usuwane przez lata i teraz jest problem. 

Gmina nie wyłoży na to pieniędzy bo nie ma takich możliwości, aby usuwać 

zaniedbania z kilku lat. 

P. Judyta Jasińska powiedziała, że usuwanie awarii robi się w ramach środków jakie 

ma Spółka. Walne Zgromadzenie Spółek decyduje jakie maja być odprowadzane 

składki od hektara. I w tym obszarze możemy się tylko poruszać. Staramy się aby 

składki były podnoszone ze względu na uzyskiwane dotacje z Urzędu 

Marszałkowskiego, żeby każda gmina dostała jak najwięcej. W ramach tego działamy 

i robimy co możemy. 
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P. Wójt powiedział, że nie rozumie jaki udział ma gmina w konserwacji urządzeń 

melioracyjnych. My nie możemy konserwować za Spółki Wodne urządzeń 

melioracyjnych. 

P. Judyta Jasińska powiedziała, że oczywiście, że nie. Gmina ma wiedze na temat, 

że inwestor może zniszczyć nam te urządzenia. 

P. Wójt powiedział, że jak zniszczy to będziemy interweniować. 

 

Punkt 13. 

Po wyczerpaniu porządku obrad P. Przewodnicząca podziękowała wszystkim za 

udział w sesji i zamknęła obrady. 

 

 

Protokolant                                                              Przewodnicząca Rady Gminy 
                    
/-/Ewelina Karczewska      /-/ Jadwiga Jaczewska  
 


